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	Írásbeli választ igénylő kérdé s

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésrő l szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Lázár János Miniszterelnökséget vezető Miniszter Úrhoz :

„A 2014-2020-as ciklusban valóban nem lesznek uniós forrásokból lakosság i
energetikai pályázatok? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

2015 . október elsején a sajtóból arról lehetett értesülni, hogy elmondása szerint a 2014-2020-a s
ciklusban a lakossági energetikai pályázatokra uniós forrásokból nem lesz pénz . A Magyar

' Energiáhatékonysági Intézet (MEHI) elmondása szerint a Brüsszel által elfogadott programokban
már szerepel 450 milliárd forint elkülönítve, amiben nem csak a középületek, de a lakossági é s
vállalkozások által felhasználható összeg is benne van az energetikai beruházásokra . A kormány
szerint ebbő l 152 milliárd forint szükséges a középületek 2020-ig tartó energetikai felújítására . A
Mágyar Energiahatékonysági Intézet véleménye szerint állami ösztönző programok nélkül a
lakossági energiahatékonysági felújítási hullám nem fog tudni elindulni, ugyanis_a lakosok mé g
mindig összkiadásuk több mint negyedét fordítják lakásfelújításra és az energiaszámlák
kiegyenlítésére . A kormány ezzel a lépéssel elvágja a társasházakat az energetikai pályázatoktól, íg y
azok kénytelenek lesznek önerőből – már ha tudják – finanszírozni felújításukat .

Tisztelt Miniszter Úr !

Erzsébetváros és Terézváros képviselőjeként kérdezem Önt, hogy a 2014-2020-as ciklusban
valóban nem lesznek uniós forrásokból lakossági energetikai pályázatok? Hogyan képzeli el a
kormány a társasházak felújításait ezen pályázatok nélkül ?

Várom megtisztelő válaszát !

Országgyűlési képviselő

Budapest, 2015 . október 5 .

1 Dr. Oláh Lajo s
országgyűlési képviselő


	page 1

